

Styrelsemötesprotokoll 2022-03-29

Närvarande

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Axel Legelius (AL), Clara Torpman (CT), Tyra Nordin (TN), Boel Petrén (BP), Kajsa Sörnäs (KS), Arvid Rossby (AR), Douglas Tamm (DT)

Frånvarande

Ella Nordenström (EN), Oscar Lagerlöf (OL), Karl Bellander (KB)

Åhörare

Adam Munkbo (AM), Marie-Louise Broström (MB), Christian Bergman (CB)

Plats

Sällskapsrummet, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Filip Kamensky Eriksson öppnar mötet kl 18:02

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Tyra Nordin till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 7 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att Fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll (22-01) till handlingarna

§8 Bidrag och budgetprocess

MB och AM är på besök för att prata om budget bidrag från församlingen till SKU Täby. MB vill ha ett nytt sätt att kunna synka den långa tiden mellan beslut och verkan samtidigt som AM också vill ge större aktiviteter ett fastare pris. Därför presenterar dem ett förslag om att det ska finnas ett fast belopp för att få samarbetet mellan församlingen och SKU att fortsätta och så att det kommer finnas ett grundbidrag att utgå ifrån när verksamhetsplaneringen görs. De större återkommande kostnaderna kommer att användas som förslag för den fasta budgeten, exempelvis SKU-lägren samt sommarfestival, enligt MB. FKE är sugen på att göra en plan på 3 år på grund av överskottet på pengarna under pandemin och undrar om man kan lägga om budgeten varje verksamhetsår. MB vill se på långvarigheten och då det måste finnas något slags normalläge att utgå ifrån. AM vill också att vi ska arbeta med överskott och underskott men att vi ska utgå från normaliteten. MB nämner att det är många processer som kräver mycket tid vilket gör det lättare för dem att planera.

Douglas Tamm ansluter till mötet 18:23.

Mötet hade nu beslutanderätt på 8 stycken.

Eftersom det varit lite krångel med bokningar för höst- och vårdplaneringar frågar FKE MB om detta. MB berättar att planeringen för höst- och vårterminen sker en gång varje termin och det SKU bokar in i församlingens lokaler inte fungerat på grund av församlingens egna verksamhet. MB meddelar också att församlingen ska börja dra statistik för vilka lokaler som används, när dessa används och vilka dessa används av. Detta för att församlingen ska kunna ha en lokalförsörjning och kunna hyra ut oanvända lokaler till andra utomstående. Med detta vill också MB nu att man ska vara super noga med bokningar av lokaler så att det inte blir fel i statistiken och vill veta om det blir mer strul mellan olika bokningar för vår del.

Marie-Louise Broström och Adam Munkbo lämnar mötet 18:29.

§9 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

a) Inköp

Inköp gjordes av KS och TN. Det inköpta godiset och drickan kostade 4484 kr.

b) Tema-skuffé

TN ger förslag på Påskskuffé och ger förslag för datumet 7/4.

Styrelsen kom även överens om att ha ett Flower power tema 12/5 och ett Utomhusskuffé 2/6.

c) Sista skuffét

Det sista skuffét sker den 2/6 meddelar FKE.

ii. Musikgruppen

a) Mässor

FKE säger att det varit lite oklart varje torsdag vem det är som ska spela och att det ibland inte skickats ut en fråga i musikgruppens gruppchatt. KB som är sammankallande för gruppen måste ta ansvar att fixa folk som kan både spela och sjunga på mässorna.

iii. Marknadsföringsgruppen

a) Uppstart

FKE uppmanar sammankallande att starta upp marknadsföringsgruppen

Kajsa Sörnäs lämnar mötet 18:52

Mötet hade nu beslutanderätt på 7 stycken.

§10 Utvärdering Talk-show

CT ansåg att talk-showen var för lång men rolig. FKE tyckte också att det var roligt att spela in men stämmer in med CT om att den var för lång. Han tyckte att informationen som presenterades i showen var nödvändig men att det var långdraget. Till nästa talk-show behövs avsnittet kortas ned men ha kvar det roliga. Ett förslag som framkommer är att bjuda in gäster till showen som inte sitter i styrelsen, förslagsvis medlemmar i marknadsföringsgruppen. Hela styrelsen instämmer med att KB gjort ett bra jobb med de olika kameravinklar som använts och kvaliteten på kamerorna. Samt att det var fint redigerat. KS tycker också att det var ett väldigt bra intro.

§11 Utvärdering HLR

FKE berättar att HLR utbildningen anordnades den 8/3 och det var fullt antal anmälda. 8 personer var anmälda varav 2 inte dök upp. DT tyckte utbildningen var jättebra och rolig. Nästa år tänker FKE att styrelsen ska anordna en första hjälpen utbildning. Totalt kostade HLR utbildningen ca 8000kr.

§12 Utvärdering Golf med Gott Gott

Aktiviteten Golf med Gott Gott hölls den 20/3 och började vid Adventure Golf i Täby Centrum. CT tyckte golf delen av aktiviteten var jätteroligt och flera i styrelsen instämmer. Speltiden för alla grupper var ungefär 1,5 timme och det var totalt 26 deltagare i alla åldrar. Efter golfen begav sig deltagarna till Tibble Kyrka för att ha tårtkalas. BP ansåg att vi kunde spridit ut grupperna mer i hela lokalen eftersom det blev trångt vid borden. AR hade också velat ha en tydligare tidsanvisning för tårtkalaset. Budgeten för Golf med Gott Gott var 4300 kr och det spenderades 3444 kr.

§13 Utvärdering Earth hour

Earth Hour hölls på kvällen 26/3 och det var 11 personer som kom, varav 4 från styrelsen. Budgeten för aktiviteten var 800 kr och det spenderades 600 kr. Under kvällen spelades det brädspel under hela timmen när lamporna var släckta och det bjöds på snacks och dricka. Frågan om marknadsföringen tas upp och CT skulle vilja ha en ändrades marknadsföringsstrategi inför

kommande aktiviteter. Detta genom att kontinuerligt marknadsföra olika aktiviteter samtidigt istället för en i taget.

§14 Styrelse tröjor

AR, EN och KBs styrelse tröjor har kommit. Budget för tröjorna var 1000 kr och det spenderades 1140 kr.

Christian Bergman lämnade mötet 19:15

§15 Förändring i bokningar

På grund av problem vid bokningar som tagits upp innan med MB meddelar FKE att det som skulle varit Höst-SKUL 3 flyttas fram så att det blir Höst-SKUL 1. Det nya datumet blir då 30/9-2/10. Dessutom har även Jul-SKUL behövt ändra datum till 25/11-27/11.

§16 Kollekt

Styrelsen diskuterade om när kollekten går till SKU. FKE ska kolla upp det.

§17 Vår-SKUL

Vår-SKUL sker under datumen 13-15/5. FKE ger förslag på att öppna anmälan för lägret 14/4, alltså tre veckor innan lägret. Förslag på budgeten för aktiviteter till lägret ligger på 2000 kr.

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson, Axel Legelius och Arvid Rossby till lägerledning för Vår-SKUL.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för Vår-SKUL på 2000 kr

§18 Amazing race

Amazing Race kommer att anordnas 8/5. KB och FKE är ansvariga för aktiviteten. FKE tycker att vi ska marknadsföra mycket inför aktiviteten.

§19 Sommarfestivalen

4/6 kommer Sommarfestivalen att hållas i Tibble Kyrka. DT och FKE är ansvariga för festivalen.

Mötet ajourneras kl 19:34

Mötet återupptas kl 19:38

§20 Representation

FKE har mejlat ut till alla läger för förslag på datum. Vi kommer att bestämma vilka som åker ut på vilket läger när styrelsen fått alla datum.

§21 ACT Mässa

Prästen Elisabeth Sjölander och Torsten Hjärhardsson vill tillsammans med SKU Täby anordna en mäsas för att samla in pengar till ACT Svenska Kyrkan i Ukraina. FKE meddelar att detta kommer att hända inom en snar framtid men att datum inte än har satts. Mässan kommer inte bara att rikta sig till SKUs medlemmar utan också familjer, vuxna och äldre. Hela styrelsen anser att detta verkar som ett bra initiativ och hjälper gärna till med att planera och pynta eller liknande.

§22 Mäsas

FKE föreslår att styrelsen ska ha ett schema för mässor som varje styrelsemedlem är ansvarig för. Antingen att man håller mässan själv eller att man hittar någon som kan hålla mässan. Detta för att det mer ska vara ungdomarna som håller mässan och inte enbart prästen.

§23 Kyrkorådet

Vi har fått en inbjudan till Kyrkorådet för att visa vilka vi är i SKU Täby och presentera oss. FKE meddelar också att Kyrkorådet kommer betrakta oss som en del av kyrkans verksamhet vilket gör att vi kommer få vara med och utvärdera Täby församlingens lokaler.

§24 Övrigt

FKE har skrivit till några medlemmar som inte uppdaterat sitt medlemskap vid årsskiftet. Genom detta har uppdaterat medlemskapet för några men också inte gjort det för andra.

FKE meddelar också att statistik ska hämtas från alla aktiviteter vi anordnar. Detta ska göras eftersom församlingen vill veta hur många som kommer på våra aktiviteter och i vilka åldrar dessa är. Det går in i statistik räkningen av församlingens lokaler.

DÅM kommer att hållas 23/4 i Vallentuna. FKE ska kolla om vi behöver fler ombud från Täby och återkommer och vi behöver få med fler.

§25 Mötets avslutande

Mötet avslutas 19:54

Protokollet har godkänts och justerats av

Filip Kamensky Eriksson

Filip Eriksson
Mötesordförande

Tyra Nordin

Tyra Nordin
Justerare

Boel Petré

Boel Petré
Sekreterare